
NOTULEN IAARVERGADERING LEDENRAAD LENS op 7 december 1987 
 
Aanwezig: 
zie presentielijst.  
Bericht van verhindering: Dhr Wil Heynen  
 
1. Opening/Mededelingen  
De heer Ad Coret zit de vergadering voor; de heer Aad Schijf zal de vergadering notuleren.  
Wil Heynen, lid van de ledenraad, heeft Wim Kouwenhoven gemachtigd zijn stem uit te brengen.  
 
2. Vaststelling stemgerechtigde leden  
De voorzitter konstateert dat er van de 10 nog in functie zijnde ledenraadsleden 8 aanwezig zijn (zie presentielijst). Het 
afwezige ledenraadslid Wil Heynen heeft de heer Wim Kouwenhoven gemachtigd zijn stem uit te brengen (zie punt 1). Dit 
houdt in dat deze vergadering gerechtigd is een uitspraak te doen over het voorstel tot aanpassing van de statuten.  
 
3. Binnengekomen stukken  
Geen binnengekomen stukken.  
 
4. Vaststelling notulen jaarvergadering ledenraad dd 1-12-86  

• "de heren Christ en van Laar" op blz 2 punt 10 moet zijn "de heren Christ en van der Laar".  

• "herzien" op blz 3, punt 13 moet zijn "bezien".  
Verder geen opmerkingen m.b.t. de notulen.  
 
5. Gevoerd beleid en jaarverslagen over verenigingsjaar 1986-87  
Dit jaar zijn er geen verslagen binnengekomen van de Seniorenkommissie (zondag) en de Barkommissie.  
Enige opmerkingen t.a.v. het gevoerde beleid:  

• Het gevoerde beleid wordt weerspiegeld in het jaarverslag van de algemeen sekretaris.  

• De getallen tussen haakjes ( ) bij het overzicht van het ledenbestand op blz. 3 van het jaarverslag van de algemeen 
sekretaris geven de zaalvoetballers weer, die tevens veldvoetballen. Met betrekking tot deze cijfers wordt verder van 
bestuurszijde nog opgemerkt dat deze afkomstig zijn van de door de KNVB verstrekte ledenlijst, dd augustus 1987, 
inklusief de korrekties die betrekking hebben op het begin van het seizoen.  

 
6. Behandeling financieel overzicht 1986-87 en vaststelling begroting 1987-88  

• Op de vraag waarom de wervingsaktie jeugd een PM post is in tegenstelling tot het vorig boekjaar, antwoordt het 
bestuur, dat deze post moeilijk in te schatten is. De kosten van het tenue bedragen de helft van de kontributie. 
Spelers, die lopende het seizoen lid worden, leveren minder kontributie op. Indien deze post negatief wordt, dan zal 
zich dat op vrij korte termijn moeten vertalen naar een verhoging van de kontributie-inkomsten.  

• De post reklame is hoger begroot dan de exploitatie van seizoen 1986-87 naar aanleiding van gesprekken die het 
bestuur heeft gevoerd met sponsors.  

• De inkomsten uit de kontributies op de financiële begroting nemen af, terwijl het aantal leden in het jaarverslag 
toeneemt. De peilmomenten voor het bepalen van het ledenaantal zijn verschillend geweest. Daarnaast zijn de leden 
die erbij gekomen zijn over het algemeen jeugdleden die minder kontributie betalen.  

• De opbrengsten uit toto/lotto vertonen een stabiel verloop. Landelijk gezien geldt dit eveneens, aldus het bestuur.  

• De vordering bondsgelden op de balans is een reële vordering; dit is de exacte afrekening met de KNVB inzake 
inschrijving zaalvoetbal.  

• De heer Gerard van Reijsen spreekt zijn waardering uit voor het halen van de begroting. Deze waardering geldt in 
zijn ogen in het bijzonder de kantinekommissie.  
Het bestuur merkt hierbij nog op dat de gezamenlijke aktiviteiten die door diverse kommissies zijn verricht zich 
vertalen naar zo'n resultaat klubgebouw.  

De begroting van 1987-88 wordt hiermee vastgesteld.  
 
7. Verslag kaskommissie  
De penningmeester wordt décharge verleend.  
 
8. Het te voeren beleid  

• Het beleid voor het komend seizoen zal staan in het teken van de nodige inhaalslagen m.b.t. onderhoud van de 
akkommodatie. Dit houdt voor de korte termijn in, dat het dak van het klubgebouw grondig gerepareerd gaat worden. 
Daarnaast ontkomen wij niet langer meer aan een vernieuwing van de verwarmingsinstallatie van het klubgebouw. 
Dat een en ander zal bijdragen in het verminderen van de energiekosten zal duidelijk zijn. Voor dit soort inhaalslagen 
zal wederom een beroep gedaan worden op de bereidheid van de leden en de kommissies een bijdrage te leveren 
aan de bezuinigingen. Na voltooiing van deze meest noodzakelijke onderhoudszaken is het mogelijk te gaan denken 
aan nieuwe investeringen (verhard veld, sportzaal e.d.).  

• Dit bestuur denkt nog steeds prestatief, zij het niet ten koste van alles. De 2e klasse KNVB zondagsenioren, en als 
het even kan de 1e klasse of hoger, is het streven. Een op goed nivo meedraaien van het eerste zondagelftal lijkt 
gezien de drukte bij thuiswedstrijden een vereiste (sfeer). Dit zelfde geldt voor A1.  
Voor de zaterdagafdeling acht het bestuur het van belang op een redelijk nivo mee te draaien.  
Om prestatief bezig te zijn moet een beroep gedaan worden op solidariteit binnen de vereniging. Uit dat oogpunt is het 
dan ook niet verstandig een vaststelling van kosten en opbrengsten per soort lid te maken.  



Het bestuur wil er voor waken dat er binnen LENS allerlei klubjes ontstaan die in eerste instantie aan het eigen klubje 
denken en vervolgens aan het verenigingsbelang.  

• Technisch Coördinator:  
De overgang van de junioren naar senioren moet soepeler verlopen. Mogelijk komt daarin verbetering zodra er een 
behoorlijk aantal junioren over kan. Het bestuur vindt het met het oog op de doorstroming van junioren naar senioren 
noodzakelijk dat binnen de vereniging op alle fronten op dezelfde manier met spelers "gewerkt" wordt. Vandaar de 
aanstelling van een technisch coördinator. De TC houdt zich o.a. bezig met opleiding en begeleiding van de 
jeugdtrainers. Tevens bevordert de TC de communicatie tussen de diverse trainers en het bestuur.  
Naast deze zaken heeft deze TC de nodige innige kontakten met de pers en in het voetbalwereldje, waarvan op 
gepaste wijze gebruik van wordt gemaakt.  

• Ledenwerving wordt op dit moment uitstekend gedaan door de JUKO. Het bestuur meent dat dit nog de enige manier 
is waarop aan werving gedaan kan worden. Voor senioren wordt het een heel ander verhaal. Redenen waarom 
senioren naar een vereniging als LENS komen is vanwege de mogelijkheid om op een hoog nivo voetbal te bedrijven, 
of vanwege het feit dat er een kennis van de betrokkene op LENS zit.  
Fusie wordt niet ten koste van alles nagestreefd. Een opgaan van een aantal spelers van een andere vereniging in 
LENS wordt uiteraard gestimuleerd (dwz niet tegengegaan).  
Het bestuur onderschrijft in grote lijnen het door de jeugdkommissie opgestelde beleidsplan. Dit initiatief wordt 
gewaardeerd en zal ook zeker betrokken worden in de besluitvorming.  

• Het bestuur is van mening dat het restant van een niet volledig opgemaakt budget niet doorgeschoven dient te 
worden naar een volgend seizoen. Jaarlijks wordt op een redelijke manier een begroting vastgesteld door het bestuur 
die wordt goedgekeurd door de jaarvergadering.  

Enkele opmerkingen tav het te voeren beleid:  

• De vergadering vraagt het bestuur het beleid van te voren aan de vergadering rond te delen. Dit zal in het vervolg dan 
ook gebeuren.  

• In het te voeren beleid wordt met geen woord gerept over de lagere senioren.  
Het bestuur deelt mee dat uit gesprekken met de lagere senioren (SEKO en aanvoerdersbijeenkomsten) blijkt dat de 
animo van de lagere senioren voor extra aktiviteiten gering is.  
Dit wordt nog eens bevestigd door de heer Henk Rimmelzwaan.  
Het bestuur meent verder dat ditzelfde geldt voor ter beschikking gestelde trainingsfaciliteiten. Ook daar is de animo 
gering voor. Er wordt dan ook in principe geen betaalde trainer voor de lagere senioren aangesteld. In het vorige jaar 
was er sprake van een zogenaamde C-selektie die uit een kleine 4 man bestond. Daarvoor moet geen trainer 
aangesteld worden. Daarvoor moet zelfs het licht niet worden ontstoken. Zodra hier minimaal 12 man in 
geïnteresseerd zijn kan een trainer gezocht worden en wordt tevens het licht aangedaan. Eerst moet dus de behoefte 
gepeild worden. Er kan in een gunstig geval gedacht worden aan een proefperiode van 3 maanden. De trainingstijd 
van een dergelijke groep zal overigens vrij ongunstig zijn. Dit gezien het al drukke trainingsschema van de 
selektiesenioren en de junioren.  

• De overgang van junioren naar de senioren:  
In januari wordt geïnventariseerd wat de ideeën zijn van de junioren die overgaan naar de senioren. Er zullen dan 
diepgaande gesprekken plaatshebben met deze junioren. Dit met medewerking van trainers en de Technische 
Coördinator, dhr John v.d. Lubbe. Het is de taak van de heer v d Lubbe om dit goed te begeleiden. De junioren die 
nu 2 keer in de week trainen kunnen wat training betreft in een diep gat vallen. De oplossing hiervoor wordt mede 
bepaald door de overige senioren die zouden willen gaan trainen.  

Het te voeren beleid zal in de LENS-revue gepubliceerd worden.  
 
9. Verkiezing bestuur  
De aftredende bestuursleden Ad Coret, Bert Pennings en Frans van Dijk worden met eenstemmigheid in hun functies 
herkozen. Het bestuur deelt mee dat Aad Schijf en Gerard van der Kleij eind van dit boekjaar stoppen met hun werk als 
bestuurslid.  
De heer Ad Coret {voorzitter) vraagt de vergadering mee te denken in het voorzien van de aldus ontstane vacatures.  
 
10. Verkiezing kaskommissie  
De heer Wim Kouwenhoven treedt af als kaskommissielid. Voor het 3e jaar worden herkozen de heren André Christ en 
Oscar van der Laar. De heer Ton v.d. Berg wordt als nieuw lid van de kaskommissie verkozen.  
 
11. Mededeling van plaatsgehad hebbende benoemingen in kommissies  
In de vergadering blijkt, dat het bestuur niet exact weet wie de leden van de barkommissie zijn. Deze bezetting is in ieder 
geval onduidelijk. Hoewel dit vorig jaar ook beloofd was, zal er dit jaar omstreeks januari een opsomming van alle kommissies 
inklusief de bezetting in de LENSrevue gepubliceerd worden.  
 
12. Bespreking voorstel nieuwe statuten  
De ledenraad zal vervangen worden door een Algemene Leden Vergadering (ALV) .  
De voorzitter van de vergadering konstateert, dat er voldaan is aan de 3 punten die notarieel verplicht zijn, te weten:  
1. Bij het oproepen van de vergadering is er melding gemaakt van het voorstel tot wijziging van de statuten. De 

oproeptermijn van tenminste 14 dagen is in acht genomen.  
2. Een afschrift van het voorstel tot statutenwijziging is tenminste 14 dagen voor de vergadering in de bestuurskamer 

gelegd ter inzage voor de leden. Dit afschrift zal daar blijven liggen tot na afloop van de dag, waarop de vergadering is 
gehouden.  

3. Alle leden van de ledenraad hebben 14 dagen voor de vergadering een afschrift van de voorgestelde statutenwijziging 
ontvangen.  



De vergadering vraagt het bestuur of het de bedoeling was om de statuten dusdanig te wijzigen, dat de Ledenraad opgeheven 
kon worden, of dat het tevens de bedoeling was om de statuten te aktualiseren. Bestuur deelt mee dat het eerste het geval is.  
Enige punten ter overweging bij een volgende aanpassing zijn:  

• De Christelijke beginselen. Dit gezien het feit dat een aantal van onze leden andere beginselen zijn toegedaan.  

• Beroepsvoetbal  

• Hoofdelijke aansprakelijkheid van de bestuursleden.  

• Hoogte bedrag dat bestuur in eerste instantie mag investeren zonder op voorhand de goedkeuring van de ALV te 
hebben.  

• Aantal vergaderingen per jaar. Dat is nu 1 keer per jaar en zou 2 keer per jaar moeten worden. De vergadering meent 
dat het bestuur dit zou moeten promoten. Bestuur is van mening dat de interesse van de leden in dit soort 
vergaderingen nogal flauw is.  

De aanwezige leden van de ledenraad gaan unaniem akkoord met dit voorstel tot statutenwijziging en machtigen de heer Aad 
Schijf tot het passeren van de akten.  
De heer Gerard van den Steen merkt nog op dat deze wijziging bij de KNVB gemeld moet worden (en goedgekeurd).  
 
13. Rondvraag  

• De heer Gerard van Reijsen wil inventariseren wat de mogelijkheden zijn m.b.t. de verlichting op het pad van de 
entree naar het klubgebouw en wat de mogelijkheden zijn om het parkeren op dit pad te beperken. De mogelijkheden 
om hiervoor subsidie te ontvangen worden bij deze inventarisatie meegenomen.  
Het bestuur vindt dit een uitstekend initiatief.  

• De heer Jan Ham konstateert, dat de lichten in de kleedkamers niet altijd allemaal worden uitgedaan.  
Het bestuur merkt op dat alle trainers met hand op hun hart beweren dat zij het licht uitdoen, maar het bestuur zal 
trainers blijven manen.  

• Kontributie-achterstand:  
De heer Gerard van Reijsen oppert het idee om wanbetalers een pseudo gerechtelijk bevel tot betaling toe te sturen.  
De formulieren van zo'n bevel zijn in de reguliere boekhandel te verkrijgen. Het toesturen van zo'n bevel schijnt de 
wanbetaler te inspireren tot het voldoen van de achterstallige betalingen.  

 
14. Sluiting 
De heer Ad Coret sluit de vergadering met een dankwoord aan de aanwezigen voor verrichte inspanningen.  
De heer Gerard van den Steen bedankt het bestuur voor de bewezen diensten.  
 
Aad Schijf, 
Notulist. 


